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Formandens beretning 2018-2019 

 

Velkommen alle sammen til vores årlige generalforsamling 

 

Året er nu gået og det har være en hård en af slagsen, da den har stået i projekt ”Legeplads 

fornyelse”. 

 

Afholdelse af ekstra ordinær generalforsamling ang. Legeplads samt valg af suppealt Asbjørn 

 

Det har været en hård fødsel og udsættelse fra, da vores leverandør, fik problemer med deres 

underleverandør af redskaber, da denne virksomhed gik konkurs. Så det skulle pludselig gå 

stærkt med at få ændret redskaber midt i processen. 

Svævebanen driller lidt endnu – men der er fuld fokus på dette. 

Men trods alt så synes vi fra bestyrelsen side at det er blevet rigtig godt! 

 

Jeg vil som formand gerne benytte lejligheder til at rose mine bestyrelsesmedlemmer samt 

deres familier, for at bistå med en arbejdsdag, så vi fik frisket de ”ældre” redskaber op med 

maling så det hele passer bedre sammen. Samt fældning og klipning af diverse ting. 

TAK skal I have og ros jeres familier også! 

 

Sankt Hans blev desværre aflyst pga. alt for få tilmeldte (9 voksne + 4 børn) var tilmeldt, og 

bestyrelsen fandt det ikke aktuelt at smide en masse kræfter og energi efter dette projekt. 

 

Vi har også haft ”bestilt” en fotovogn til hastighedskontrol på Ringvejen, som opfølgning på at vi 

fik nedsat hastigheden til 70 km/h, for at afhjælpe støj og gener med ud/ind kørsel 

Jeg har fået oplyst at der kommer ca. 1100 i timen på ringvejen når den er godt belastet, og der 

var fuldbelæg for at de var der og de vil helt sikkert komme igen. 

 

Tak for det forgange år.   

 

 


